
Emne: Bestyrelsesmøde tirsdag den 26. august 2008 kl. 1900.  
 
 
Dagsorden: 
 

1. Velkomst, Gennemgang af dagsorden (formand): 

Bådoptagning lørdag d. 18. oktober og lørdag d. 1. november.  

Formanden har skrevet en artikel til klubbladet, vedr. opstramning af reglerne for 

masteskuret. Alle master der ligger, skal mærkes med betalt mærke. Alle master der ikke er 

betalt for, bliver båret ud primo september. Prisen for en mast og rulleforstag bliver kr. 125,- 

og kr. 25,- pr. bom. Såfremt lanterner, antenner, sallingshorn, stag og vanter ikke er 

afmonteret, betales ekstra for dette. 

 

2. Orientering om indkommende breve (formand og kasserer): 

Formanden har modtaget en mail fra en udmeldt, der ønsker klubbladet tilsendt for den 

tilbageværende periode der er betalt. Ove Bang sørger for dette.  

 

3. Orientering om regnskabet (kasserer): 

Regnskabet uddelt til gennemsyn. Vi har fået brev fra kommunen vedr. tilskud, der kun 

udbetales til bygningsvedligeholdelse. Vi får således ikke tilskud til løsøre, og 

vedligeholdelse af udenomsarealer.  

Vi har haft en mindre indtægt på salg af kaffe og kage, i forbindelse med foreningernes dag. 

 

4. Orientering om aktiviteter i juniorafdelingen + øvrige udvalg (Juniorformand + øvrige): 

Træningen er gået i gang efter sommerferien. Det går lidt trægt med at få ny tilgang til 

jollerne, så ungdomsafdelingen overvejer hvad der kan gøres.  

 

5. Orientering fra havnebestyrelsen (Jan): 

Jan var fraværende. 

 

6. Indkomne punkter til dagsorden 

a. Nye tilskudsordninger: 

Der er kommet nye regler, med bla. et grundtilskud på kr. 4.000,-, samt et tilskud pr. 

aktiv udøver. Der er desuden afsat penge til træneruddannelser.   



 

b. Evaluering af foreningernes sommerfest: 

Som helhed gik dagen godt, og var nogenlunde velbesøgt. Vejret var glimrende, og 

arrangementet gentages til næste år. Der var desuden et mindre overskud, på salg af 

kage og kaffe. En enkelt familie var forbi og få en sejltur. Familien har senere 

besluttet at købe båd. Desuden var en 405 jolle ude at sejle en tur, med en mulig 

ungdomssejler. Alt i alt et vellykket arrangement, som vi ønsker at bakke op om hvis 

det gentages til næste år.  

 

7. Aktivitetskalender: 

Hesnæs turen har foreløbig 21 både tilmeldt, og med en fin vejrudsigt tegner det til en 

succes. Der er fisketur d. 13. september, og onsdagssejladserne slutter d. 17. september. Der 

er afriggersejlads d. 27. september. Der er besøg af sejlklubben fra sydhavnen i masnedsund, 

d. 4. oktober, og standerstrygning d. 11. oktober. 

 

8. Næste møde den 24. september 2008 kl. 1900: 

Det overvejes om prisen på leje af klubhuset skal forhøjes lidt. De nuværende kr. 250,- er 

meget billigt, og der er reelt lidt slidtage når der holdes en fest. Det overvejes desuden om 

gulvet i klubhuset skal afrenses og påføres hærder.     

  

9. Eventuelt (Alle): Intet under dette punkt. 


